
   

 
Årsmöte Fröjel Hembygdsförening 2007-03-11 
 
 
1. Ordförande Torsten Ahlqvist hälsar ett 15-tal föreningsmedlemmar välkomna varefter 

årsmötet.  
2.  
3. Till ordförande för mötet väljes Torsten Ahlqvist och som sekreterare Jerker Enekvist. 
 
4. John Götberg och Gunilla Hansson utses att jämte ordförande att justera dagens protokoll. 
 
5. Kallelse till mötet och dagordningen godkännes.  
 
6. Verksamhetsberättelsen för det gångna året genomgås, godkännes och lägges till 

handlingarna. 
 
7. Den ekonomiska redovisningen för 2006 genomgås och godännes utan anmärkningar av 

årsmötet. 
 
8. Revisorernas berättelse redovisas och lägges till handlingarna. 
 
9. Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2006. 
 
10. Omval av Lisbeth Jakobsson, Torsten Ahlqvist och Lars Olsson för en tid av två år. 

Fyllnadsval av Torgny Bengtsson efter Gunilla Hansson som avsagt sig sitt uppdrag. 
 

11. Nyval av Mikael Jakobsson som styrelsesuppleant för en tid av två år efter Torgny 
Bengtsson som invalts i styrelsen. 

 
12. Omval av Lena Högdal och Göran Robsarve som revisorer samt omval av Lillemor 

Lundvall som revisorsuppleant 
 
13. Till att som ordförande leda föreningen under kommande verksamhetsår väljes Torsten 

Ahlqvist. 
 
14. Till att ingå i valberedningen omväljes Bertil Lundin och Lasse Högdal. Nyval av Gunilla 

Hansson efter Sylve Båtelsson som undanbett omval. Lars Högdal är sammankallande. 
 
15. Medlemsavgiften för 2007 beslutades vid förra årsmötet till 100 kronor för enskild 

medlem. Beslutar årsmötet att fastställa medlemsavgiften för 2008 till 100 kronor för 
enskild medlem.  

 
 
 
 
 



   
16. Styrelsen förslag för planerad verksamhet och budget för 2007 presenteras. Årsmötet 

godkänner styrelsens förslag. 
 
17. Bertil Lundin framförde markägarnas missnöje att man inte var tillfrågade innan 

Länsstyrelsens ”Gröna jobb” började röja ungskogen längs Gustavsstranden. Han var 
också kritisk till att hembygdsföreningen låtit förbättrat vägen mellan Gustavs 
ungdomsgård och stranden utan markägarnas tillstånd.  
Beslutar årsmötet att representanter från hembygdsföreningens styrelse träffar 
representanter för markägarna för att diskutera eventuella missförstånd, men också 
framtida skötselåtgärder. 
 

18. Ordförande avslutar årsmötet med att avtackar Gunilla Hansson för ett mycket bra arbete 
under åren som kassör och tackade också ledamöterna i styrelsen för ett väl genomfört 
verksamhetsår. 

 
Kvällen avslutas med förtäring och en gruppdiskussion om hembygdsföreningens framtida 
roll och inriktning. En sammanfattning av diskussionen bifogas till årsmötesprotokollet. 
 
 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
Jerker Enekvist Torsten Ahlqvist      John Götberg Gunilla Hansson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  Bilaga 1 

 
Sammanfattning av gruppdiskussion i samband med årsmötet ang. 

Fröjel hembygdsförenings framtida roll och inriktning 
 

Tid: Söndagen den 11 mars 2006 

Deltagare: Ett 15-tal medlemmar i Fröjel hembygdsförening 
 
Frågeställningar: 

• Vilken roll/inriktning ska hembygdsföreningen ha? 
• Ska vi i första hand främja och bevara bygdens historia? 
• Ska vi ta initiativ som gagnar bygden och dess utveckling? 
• Skall vi fortsätta förvalta Skolgården eller skall vi sälja? 
• Ska vi söka ett närmare samarbete med Gustavs ungdomsgård 

och nyttja deras lokaler i stället? 
Framkomna synpunkter: 

• Viktigt att socknens invånare får träffas och umgås. 
• Sockenidentitet är viktigt i en allt mera centraliserat samhälle 
• Förmedla Fröjels historia för att sockenborna skall ha kunskap 

om sin ”rötter” 
• Vara nätverk för möten mellan olika yrken och 

kunskapsområden 
• Ordna studiecirklar, filmkvällar, storbilds-tv med stora 

idrottsarrangemang 
• Arrangera välkomstfester för nyinflyttade i Fröjel 
• Engagera ungdomarna i socknen  
• Ett större ansvar på de olika ”byalagen” för att få ett större 

engagemang. (Jfr. tidigare organisation i samband med 
lammskallefesten) 

• Få med ”sommarfröjelborna” 
• Initiera ”gårdsträffar” där olika gårdsägare kan bjuda in 

sockenborna till knytkalas, grillfester etc. 
• Utveckla arrangemang för sockenborna enl. ”Flundrefest med 

varpa” 
• Påverka myndigheter för att få bättre bussförbindelser och att 

uppmuntra byggandet i socknen 
• Undersöka vad Fröjelborna har för tankar genom enkät, 

intervjuer eller medlemsmöte 
• Samarbete med övriga organisationer i Fröjel, (Jfr. FIS i Eksta) 
• Initiera ett möte med Röda Korset, Kyrkorådet, Baptisterna för 

att diskutera samarbete t ex gemensam information typ 
”Fröjelbladet” 

• Ta fram en vision, mål och en handlingsplan för Fröjel 
hembygdsförenings fortsatta arbete 

 
Antecknare: Jerker Enekvist, sekreterare



  Bilaga 2 

 
Konstituerande styrelsesammanträde Skolgården 2007-03-11 
 
Närvarande:  

Torsten Ahlqvist 
John Göthberg 

 Lars Olsson 
 Jerker Enekvist 
 Lisbeth Jakobsson 
 
§ 1 Mötet öppnas Ordförande hälsar styrelsen välkomna till verksamhetsårets första 

möte. 
 

§ 2 Föredragningslistan Godkännes. 
 

§ 3 Konstituering Styrelsen konstituerar sig enligt följande: 
 Ordförande:  Torsten Ahlqvist (Vald på årsmötet). 
 V ordf. John Göthberg 
 Kassör: Lisbeth Jakobsson 
 Sekreterare: Jerker Enekvist 
  
  
 Firmatecknare: Utses ordförande och kassören att var för sig 

teckna föreningens firma. 
 
§ 4 Justering Beslutas att § 3 omedelbart skall justeras. 
 

§ 5 Nästa möte Måndagen den 2 april 2007 kl. 19.00 i Skolgården. 
 
 

 

 

Vid protokollet  Justeras 
 
 
  
Jerker Enekvist  Torsten Ahlqvist 
  
Sekr  Ordf 

 


